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Radny Rady Miasta Wloclawek

Saanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaricdw Wloclawka zwracam sig z

ubytku w jezdni { powstatej dziury) na skrzviowaniu
to duie utrudnienie dla kierowc6w.

Wtoclawek, 30. l"L.2020r.

Psn

dr Marek Wojtkawski

P rezy d e n t Pl i oito Wlo clo w e k

pro5ba o dokonanie bieiqcej naprawy

ulicy POW z Placem Wolnoici. Stanowi

l' powazantem


